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OBČINA T I Š I N A 
OBČINSKI SVET 
 

Z A P I S N I K 
6. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA,  

ki je bila v torek, 14.04.2015 ob 17.00 uri v sejni sobi občinske uprave na Tišini 
 
 
K TOČKI 1 
 
POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 
 
Sejo je vodil Franc HORVAT, župan občine Tišina (v nadaljevanju: župan). Pričel je s sejo in pozdravil vse 
prisotne. Župan je ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo na seji prisotnih vseh 14 članov 
občinskega sveta. Na seji so bili prisotni naslednji člani občinskega sveta: Slavko CENER, Damjan FICKO, 
Oto FLISAR, Vinko, GAJŠT, Ivan HORVAT, Milan KAROLI, Franc KNAUS, Danijel KOLMAN, Danijel KOVAČ, 
Franc KOVAČ, Saško KUHAR, Viktor OBAL, Franc PERTOCI in Ernest SERDT. Opravičeno odsoten je bil član 
občinskega sveta Tibor CIGUT. S krajšo zamudo se je seje udeležil član občinskega sveta (pri točki  ob uri). 
 
OSTALI PRISOTNI: 
Milena AUGUŠTIN   - predsednica Nadzornega odbora občine Tišina 
Aleksandra BUČEK   - predsednica Odbora vaških skupnosti 
Sonja ROŠER    - ravnateljica Osnovne šole Tišina 
Jasna HORVAT    - direktorica Pokrajinske in študijske knjižnice Murska Sobota 
Danijela CUG    - namestnica direktorice Centra za socialno delo Murska Sobota 
Drago DERVARIČ   - direktor Saubermacher & Komunala d.o.o. Murska Sobota 
Marina CIGUT    - Center za ravnanje z odpadki Puconci d.o.o. 
Marjan ŠIFTAR    - Ustanova dr. Šiftarjeva fundacija 
Damir JOŠAR    - vodja Medobčinske inšpekcija in redarstvo 
Andrej HORVAT    - odgovorna oseba za vodovod 
Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ  - v.d. direktorice občinske uprave 
Mateja CELEC    - računovodkinja 
Dušan HAUKO    - vodja režijskega obrata 
Saša ĆOSIĆ    - TV Radgona 
Stanka HAUKO    - zapisnikarica  
 
Seja je bila posneta na DVD, ki se hrani v arhivu občine. 
 
 
K TOČKI 2 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 5. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
 
Pri tej točki je g. župan dal v razpravo zapisnik 5. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal zapisnik na glasovanje. Člani Občinskega 
sveta so nato soglasno (14 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 62: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAPISNIK 5. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA Z 
DNE 10.03.2015 V PREDLOŽENI VSEBINI.  
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K TOČKI 3 
 
POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 5. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
 
ŽUPAN je podal poročilo o izvršitvi sklepov 5. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
 
K TOČKI 4 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 6. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
 
ŽUPAN je povedal, da se v skladu z mnenjem Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja in v 
skladu z izjavo o umiku odstopa, v skladu s četrtim odstavkom 32. člena poslovnika umakne točko 5. 
(Predlog ugotovitvenega sklepa o prenehanju mandata članu odbora vaške skupnosti Tišina). V 
nadaljevanju je podal predlagani dnevni red za 6. redno sejo OS občine Tišina v razpravo.  
 
V razpravi so sodelovali Danijel KOLMAN, Franc KNAUS, Viktor OBAL, Ernest SERDT in Vinko GAJŠT.  
 
Podani so bili naslednji predlogi: 
 
Danijel KOLMAN je predlagal umik točke 9. (Predlog Sklepa, da se v skladu s 17. členom poslovnika opravi 
razprava  na občinskem svetu na temo: Zakaj ima občina dvojna merila za občane občine Tišina za 
urejevanje določenih zadev? Koliko hiš je ogroženih ob vodotoku Rastika, koliko ob odvodnem jarku 
Erjavec? Ali je javno dobro res čiščenje privatnih zemljišč?) in naj občinska uprava do naslednje seje 
pripravi gradivo v pisni obliki ter se točka uvrsti na dnevni red naslednje seje. 
 
Franc KNAUS je dodal, da bi naj predlagatelj predloga sodeloval pri pripravi gradiva. 
 
Viktor OBAL je predlagal, da bi se naj poročila obravnavala pred zaključnim računom. V nadaljevanju je 
svoj predlog umaknil. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil razpravo in dal predlagani predlog na 
glasovanje. Člani Občinskega sveta so z večino (14 prisotnih, ZA = 12, PROTI = 1) sprejeli naslednji 
  

S K L E P št. 63: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE Z DNEVNI RED UMAKNE TOČKA 10. PREDLOG 
SKLEPA, DA SE V SKLADU S 17. ČLENOM POSLOVNIKA OPRAVI RAZPRAVA  NA OBČINSKEM SVETU NA 
TEMO: ZAKAJ IMA OBČINA DVOJNA MERILA ZA OBČANE OBČINE TIŠINA ZA UREJEVANJE DOLOČENIH 
ZADEV? KOLIKO HIŠ JE OGROŽENIH OB VODOTOKU RASTIKA, KOLIKO OB ODVODNEM JARKU ERJAVEC? 
ALI JE JAVNO DOBRO RES ČIŠČENJE PRIVATNIH ZEMLJIŠČ?. OBČINSKA UPRAVA DO NASLEDNJE SEJE 
PRIPRAVI GRADIVO V PISNI OBLIKI TER SE TOČKA UVRSTI NA DNEVNI RED NASLEDNJE SEJE. 
Sklep ni bil sprejet. 
 
V nadaljevanju je župan dal na glasovanje predlog dnevnega reda. Člani Občinskega sveta so nato 
soglasno (14 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 
DNEVNI RED 6. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA: 
 
1. Pozdrav in ugotovitev navzočnosti 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 5. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
3. Poročilo o izvršitvi sklepov 5. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
4. Obravnava in sprejem dnevnega reda 6. redne seje OS občine Tišina 
5. Predlog Zaključnega računa Proračuna občine Tišina za leto 2014 
6. Seznanitev in obravnava poročil o delu v letu 2014: 
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- Osnovna šola Tišina (poročilo, analiza finančnega poslovanja, poročilo članov sveta zavoda) 
- Pokrajinska in študijska knjižnica Murska Sobota 
- Center za socialno delo Murska Sobota 
- Dom starejših Rakičan 
- Saubermacher Komunala d.o.o. Murska Sobota 
- Center za ravnanje z odpadki Puconci d.o.o. 
- Ustanova dr. Šiftarjeva fundacija 
- Medobčinska inšpekcija in redarstvo  
- Uredniški odbor občine Tišina 
-  »ŽIVA« Ambulanta splošne medicine Dean Köveš  
- Rešilna d.o.o. 
- Zavod PIP 
- Policijska postaja Murska Sobota  
- Vrtec Lavra, Enota Tišina 
- Javni zavod Pomurske lekarne Murska Sobota 

7. Poročilo o vodovarstvenih pasovih v občini Tišina 
8. Letno poročilo o izvajanju javne službe oskrbe s pitno vodo za leto 2014 
9. Tekoča problematika 
10. Vprašanja in pobude 
 
 
K TOČKI 5 
 
PREDLOG ZAKLJUČNEGA RAČUNA PRORAČUNA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2014 
 
Obrazložitev je podala računovodkinja Mateja CELEC. 
 
Milena AUGUŠTIN, predsednica nadzornega odbora je povedala, da se je nadzorni odbor seznanil in 
obravnaval Zaključni račun Proračuna občine Tišina za leto 2014 in po daljši razpravi predlaga občinskemu 
svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani obliki. Nadzorni odbor občinski upravi oziroma 
občinskemu svetu predlaga spremembo Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč in o podlagah 
za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo za območje občine Tišina in sicer na 
način, da v primeru prvega zapadlega neplačanega obroka zapadajo v plačilo tudi vsi nadaljnji še nezapadli 
obroki in se izvede postopek izterjave. 
 
Franc PERTOCI, član komisije za popis sredstev in obveznosti do virov sredstev je podal poročilo komisije.  
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je odbor obravnaval predlog Zaključnega računa Proračuna občine Tišina za leto 2014 v področju, ki se 
nanaša na področje odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani obliki. 
 
Franc KNAUS, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Zaključnega računa Proračuna občine Tišina za leto 2014 in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini. 
 
Vinko GAJŠT, predsednik odbora za prostorsko planiranje in ravnanje z nepremičninami je povedal, da je 
odbora obravnaval predlog Zaključnega računa Proračuna občine Tišina za leto 2014 in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani obliki. 
 
Aleksandra BUČEK, predsednica odbora vaških skupnosti je povedala, da je odbor predlog zaključnega 
računa proračuna občine Tišina za leto 2014 obravnaval in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in 
sprejme v predloženi obliki. 
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Ivan HORVAT, član statutarno pravne komisije je povedal, da je komisija obravnavala predlog Zaključnega 
računa Proračuna občine Tišina za leto 2014. Mnenja je, da je predlagani Zaključni račun Proračuna občine 
Tišina za leto 2014 skladen z veljavno zakonodajo in kot tak primeren za obravnavo in sprejem. 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi sta sodelovala Danijel KOLMAN in Ernest SERDT. Odgovore na zastavljena vprašanja sta podala 
župan in računovodkinja Mateja CELEC.  
 
Podani niso bili nobeni predlogi. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
so  (14 prisotnih, ZA = 12, PROTI = 1) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 64: 
 

1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAKLJUČNI RAČUN PRORAČUNA OBČINE TIŠINA ZA LETO 
2014. 

2. SREDSTVA PRORAČUNSKE REZERVE V VIŠINI 18.184,17 EUR SE PRENESEJO MED SREDSTVA REZERV 
V LETU 2015. 

 
K TOČKI 6 
 
SEZNANITEV IN OBRAVNAVA POROČIL O DELU V LETU 2015 
 

*     *     *     *     * 
 
OSNOVNA ŠOLA TIŠINA 
 
Obrazložitev sta podali ravnateljica OŠ Tišina ga. Sonja ROŠER in računovodkinja ga. Mateja CELEC. 
 
Milena AUGUŠTIN, predsednica nadzornega odbora je povedala, da se je nadzorni odbor seznanil s 
poročilom poslovanja Osnovne šole Tišina za leto 2014. Glede na to, da ima OŠ Tišina težave okrog vse 
večjih terjatev iz naslova šolske prehrane in plačil terjatev staršev do vrtca in glede na to, da bodo te 
terjatve najverjetneje sčasoma vplivale na likvidnostne težave OŠ Tišina, nadzorni odbor predlaga, da 
mora OŠ Tišina pristopiti k učinkovitejšemu načinu izterjave in poiskati vse možne načine izterjave, 
predvsem če dolžniki niso prejemniki socialne pomoči.  
Pri polletnem poročilu za leto 2015 pa nadzorni odbor občine Tišina predlaga, da naj OŠ Tišina razdela 
celotno tržno dejavnost (prihodkovno in odhodkovno stran). 
Prav tako naj v polletnem poročilu poroča lokalni skupnosti o vseh nadaljnjih aktivnostih okrog izterjave 
terjatev staršev do vrtca in do šolske prehrane po stanju na dan 30.06.2015.    
 
Franc KNAUS, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval Poročilo Osnovne šole Tišina za leto 2014, nanj nima pripomb in predlaga občinskemu 
svetu, da ga obravnava in se z njim seznani. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Ernest SERDT, Saško KUHAR in Danijel KOLMAN. Odgovor na zastavljena vprašanja 
je podala ga. ravnateljica Sonja ROŠER. 
 

*     *     *     *     * 
 
SAUBERMACHER KOMUNALA D.O.O. MURSKA SOBOTA 
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Obrazložitev je podal g. Drago DERVARIČ, direktor podjetja Saubermacher Komunala d.o.o. Murska 
Sobota. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da se je odbor seznanil s poročilom Centra za ravnanje z odpadki Puconci, nanj nima pripomb in predlaga, 
da ga občinski svet obravnava in se z njim seznani. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi sta sodelovala Vinko GAJŠT in Danijel KOLMAN. Odgovore na zastavljena vprašanja je podal 
direktor g. Drago DERVARIČ. 
 

*     *     *     *     * 
 
POKRAJINSKA IN ŠTUDIJSKA KNJIŽNICA MURSKA SOBOTA 
 
Obrazložitev je podala ga. Jasna HORVAT, direktorica Pokrajinske in študijske knjižnice Murska Sobota. 
 
Franc KNAUS, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval Poročilo Pokrajinske in študijske knjižnice Murska Sobota za leto 2014, nanj nima 
pripomb in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in se z njim seznani. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodeloval Milan KAROLI. Odgovore na zastavljena vprašanja je podala direktorica ga. Jasna 
HORVAT. 
 

*     *     *     *     * 
 
CENTER ZA SOCIALNO DELO MURSKA SOBOTA 
 
Obrazložitev je podala ga. Danijela CUG, namestnica direktorice Centra za socialno delo Murska Sobota. 
 
Franc KNAUS, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval Poročilo Centra za socialno delo Murska Sobota za leto 2014, nanj nima pripomb in 
predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in se z njim seznani. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Viktor OBAL, Milena AUGUŠTIN in Danijel KOLMAN. Odgovore na zastavljena 
vprašanja je podala namestnica direktorice ga. Danijela CUG. 
 

*     *     *     *     * 
 
CENTER ZA RAVNANJE Z ODPADKI PUCONCI 
 
Obrazložitev je podala ga. Marina CIGUT, računovodkinja Centra za ravnanje z odpadki Puconci d.o.o. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da se je odbor seznanil s poročilom Centra za ravnanje z odpadki Puconci, nanj nima pripomb in predlaga, 
da ga občinski svet obravnava in se z njim seznani. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
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V razpravi so sodelovali Milan KAROLI, Danijel KOLMAN, Viktor OBAL in Franc KNAUS. Odgovore je podala 
računovodkinja CERO Puconci ga. Marina CIGUT. 
 

*     *     *     *     * 
USTANOVA DR. ŠIFTARJEVA FUNDACIJA 
 
Obrazložitev je podal podpredsednik Ustanove dr. Šiftarjeve fundacije g. Marjan ŠIFTAR. 
 
Franc KNAUS, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval Poročilo Ustanove dr. Šiftarjeve fundacije za leto 2014, nanj nima pripomb in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in se z njim seznani. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodeloval Danijel KOLMAN.  
 

*     *     *     *     * 
 

MEDOBČINSKA INŠPEKCIJA IN REDARSTVO 
 
Obrazložitev je podal g. Damir JOŠAR, vodja Medobčinske inšpekcije in redarstva. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Danijel KOLMAN, Slavko CENER, Milena AUGUŠTIN in Franc KNAUS. Odgovore na 
zastavljena vprašanja je podal vodja MiR g. Damir JOŠAR. 
 

*     *     *     *     * 
 
UREDNIŠKI ODBOR OBČINE TIŠINA 
 
Obrazložitev je podala računovodkinja Mateja CELEC. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi. 
 
Razprave ni bilo. 
 

*     *     *     *     * 
 

DOM STAREJŠIH RAKIČAN 
 
Franc KNAUS, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval Poročilo Doma starejših Rakičan za leto 2014, nanj nima pripomb in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in se z njim seznani. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Razprave ni bilo. 
 

*     *     *     *     * 
 
»ŽIVA« AMBULANTA SPLOŠNE MEDICINE DEAN KÖVEŠ 
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Franc KNAUS, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval Poročilo »Živa« Ambulanta splošne medicine Dean Köveš za leto 2014, nanj nima 
pripomb in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in se z njim seznani. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi sta sodelovala Franc KNAUS in Danijel KOLMAN. 
 

*     *     *     *     * 
 
REŠILNA D.O.O. 
 
Franc KNAUS, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval Poročilo Rešilne d.o.o. za leto 2014, nanj nima pripomb in predlaga občinskemu svetu, 
da ga obravnava in se z njim seznani. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Razprave ni bilo. 
 

*     *     *     *     * 
 
ZAVOD PIP 
 
Franc KNAUS, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval Poročilo Zavoda PIP za leto 2014, nanj nima pripomb in predlaga občinskemu svetu, da 
ga obravnava in se z njim seznani. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodeloval Franc KNAUS. 
 
Postavljena so bila naslednja vprašanja: 
 
Franca KNAUSA je zanimalo Katere aktivnosti so brezplačne in kako daleč sega ta brezplačnost? Kako 
postopek poteka? Da se občane pravilno informira. 
 

*     *     *     *     * 
 
POLICIJSKA POSTAJA MURSKA SOBOTA 
 
Franc KNAUS, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval Poročilo Policijske postaje Murska Sobota za leto 2014, nanj nima pripomb in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in se z njim seznani. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali: Ivan HORVAT, Slavko CENER in Franc KOVAČ. 
 
Postavljena so bila naslednja vprašanja: 
 
Ivan HORVAT je povedal, da v poročilu pogreša in sicer kakšna je problematika okrog drog v naši občini. 
Zanimalo ga je Ali je kaj na tem področju in ali zaznajo kaj ter če imajo kake evidence o tem. Prosil je, da 
če imajo kaj, da nam jih posredujejo. 
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Franc KOVAČ je glede prometne varnosti povedal, da v poročilu pogreša, da ni zabeleženo naslednjih 
prekrškov in sicer smer vožnje, udeležba voznikov enoslednih vozil v prometnih nesrečah npr. premiki z 
vozilom. Glede meritve hitrosti je povedal, da se večine meritev hitrosti izvaja na relaciji Tišina – Petanjci 
do mosta na Muri, čeprav je večja frekvenca prometa na regionalni cesti Murska Sobota do avstrijske 
meje. Prosil je, če se jim lahko posreduje pobuda ali pa vprašanje, če se lahko malo več zadržujejo na tisti 
lokaciji.  

*     *     *     *     * 
 
VRTEC LAVRA, ENOTA TIŠINA 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Franc KNAUS, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval Poročilo Vrtca Lavra, enota Tišina za leto 2014, nanj nima pripomb in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in se z njim seznani. 
 
Danijel KOLMAN je odboru za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti podal pobudo, da naj 
apelira na šolo, da bi se naj šolskih proslav in dogodkov udeležili tudi otroci iz vrtca Lavra z namenom, da 
se otroci srečajo in družijo med seboj, saj bodo pozneje skupaj obiskovali šolo.  
 

*     *     *     *     * 
 
JAVNI ZAVOD POMURSKE LEKARNE MURSKA SOBOTA 
 
Franc KNAUS, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval Poročilo Javnega zavoda Pomurske lekarne Murska Sobota za leto 2014, nanj nima 
pripomb in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in se z njim seznani. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Razprave ni bilo. 
 
 
K TOČKI 7 
 
POROČILO O VODOVARSTVENIH PASOVIH V OBČINI TIŠINA 
 
Obrazložitev je podal odgovorna oseba vodovoda Andrej HORVAT. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je odbor obravnaval Poročilo o vodovarstvenih pasovih v občini Tišina in predlaga občinskemu svetu, 
da ga obravnava in se z njim seznani. 
 
G. župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
V razpravi je sodeloval Franc KNAUS. Odgovor na zastavljeno vprašanje je podal g. Andrej HORVAT. 
 
 
K TOČKI 8 
 
LETNO POROČILO O IZVAJANJU JAVNE SLUŽBE OSKRBE S PITNO VODO ZA LETO 2014 
 
Obrazložitev je podal vodja režijskega obrata Dušan HAUKO. 
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Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da se je odbor seznanil z letnim poročilom o izvajanju javne službe oskrbe s pitno vodo za leto 2014. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Franc KOVAČ, Viktor OBAL, Danijel KOLMAN, Ernest SERDT in Slavko CENER. 
Odgovore na zastavljena vprašanja je podal vodja režijskega obrata Dušan HAUKO. 
 
 
K TOČKI 9 
 
TEKOČA PROBLEMATIKA 
 
ŽUPAN je podal aktualne informacije in dogajanja v občini: 
- gradivo za seje OS in odborov: priporočilo za vse člane OS, odborov, komisij in ostalih delovnih teles, 

da si uredijo poštne nabiralnike, da se bo lahko dostavilo gradivo, ker se dogaja, da gradivo, ki ga 
pripravi OU ne gre v nabiralnik ali pa ga sploh ni. Vse kakor se gradivo za en sklic: seja OS ali delovnih 
teles dostavlja vsem ob istem času za posamezen sklic oz. termin.  

- nadzorni odbor: na mizo ste prejeli Program dela NO Občine Tišina za l. 2015. V skladu s Poslovnikom 
NO, NO  seznanja občinski svet z letnim programom dela NO občine Tišina.   

- biosferni rezervat Mura:  
• Program Človek in biosfera (MAB) je 42 let star medvladni program UNESCO, ki vzpostavlja 

svetovno mrežo biosfernih območij (631 območij v 119 državah) z bogato biotsko 
raznovrstnostjo, vključuje kulturno dediščino in spodbuja trajnostni razvoj območja 

• CILJ: doseči okoljsko, ekonomsko in socialno trajnostni razvoj (s pomočjo) biosfernih območij, z 
vključevanjem in sodelovanjem lokalnega prebivalstva, ki so nosilci razvoja in ki skrbijo za naravne 
vire teh območij 

• Trije osnovni cilji biosfernega območja: 
• Doseganje ciljev trajnostnega razvoja 
• Ohranjanje biotske raznovrstnosti in kulturne dediščine 
• Omogočanje/podpora projektom, ozaveščanju,  

• biosferna območja, primeri iz tujine, ki so nam najbližje:  
• Sedem biosfernih območij v Avstriji (Neusiedler See, Winerwald, Lobau, Grosses 

Walsertal, Gossenkollesee, Gurgler Kamm) 
• Biosferna območja vse kakor razvojna priložnost 
• Biosferno območje reke Elbe v Nemčiji, ki je največje 342.000 ha. Leži v 5 deželah.  

Predlog čezmejnega biosfernega območja Mura-Drava-Donava - prvo čezmejno območje petih držav: 
Slovenije, Avstrije, Madžarske, Hrvaške in Srbije.  
Namen – cilji: 

• zmanjšanje razvojnega zaostanka  in spodbuditev trajnostnega razvoja; 
• priprava posebnega  skupnega večjega regijskega projekta, kot nabor projektnih aktivnosti 

vključenih partnerjev; 
• skupni projekt, se vključi v regionalni razvojni program RRP za Pomurje ; 

Vsebina projekta: 
• upravljanje območja na trajnosten način s ciljem spodbujanje gospodarska razvoja regije ter 

ohranjanje biotske raznovrstnosti območij  Natura 2000 v povezavi s turizmom in kmetijstvom, 
• upravljanje porečja Mure in njenih pritokov, s ciljev povečanje protipoplavne varnosti in 

revitalizacije izsušenih kanalov in mrtvic 
• povečevanje samooskrbe , 
• varstvo naravnih vrednot in kulturne dediščine, 
• izgradnja turistične in s turizmom povezane infrastrukture,  
• zagotavljanja ustreznih pogojev za razvoj gospodarstva, turizma in malega gospodarstva, kjer je 

bistvenega pomena pritegnitev novih investitorjev na to območje, 
• zaustavitvi izseljevanja mlajšega in izobraženega prebivalstva, 
• Zmanjšanje brezposelnosti  



 

 

Stran 10 od 11 

 

- Večnamenska športna dvorana: objavljen je javni razpis za izbiro pripravljavca projektne 
dokumentacije za Večnamensko športno dvorano pri OŠ Tišina.  

 
 
K TOČKI 10 
 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
ŽUPAN je uvodoma podal odgovore na zastavljena vprašanja s prejšnje seje. 
 
Odgovor na vprašanje člana občinskega sveta g. Danijela KOLMANA glede nepravilnosti pri izgradnji 
pomurskega vodovoda. 
 
Danijel KOLMAN je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 

Odgovor na vprašanje člana občinskega sveta g. Ota FLISARJA glede dolžnosti čiščenja vodotokov, ki se 
nahajajo na privatnem zemljišču. 
 
Oto FLISAR je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Odgovor na pobudo oziroma izpostavitev problema člana občinskega sveta g. Slavka CENERJA, da več kot 
tri četrt ljudi nima izobešenih hišnih številk in potem je velik problem, ko kdo koga išče. 
 
Slavko CENER je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Odgovor na pobudo člana občinskega sveta g. Ernesta SERDT glede ureditve divjega odlagališča odpadkov 
v Murskih Črncih. 
 
Ernest SERDT je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 

Viktor OBAL je prosil za pisni odgovor do naslednje seje in sicer glede cesta Murska Sobota – Gederovci. 
Kakšen je odgovor Direkcije RS za ceste kako naprej. 
 
  *     *     *     *     * 

 
Danijel KOLMAN je zastavil naslednja vprašanja: 
- Kdo lahko na seji OS postavlja vprašanja in daje pobude?  
- Ali lahko v bodoče pod točko Vprašanja in pobude debatirajo in postavljajo vprašanja tudi občanke in 

občani?  
Prosil je za pisne odgovore. 
 
V nadaljevanju je do naslednje seje prosil za že pripravljene projekte, da se jih lahko pogleda. 
 
Podal je pobudo oziroma izrazil željo, da predsednica odbora vaških skupnosti poda informacije oziroma 
poda svoje poglede od občanov, kakšne so njihove potrebe, želje, težave in problemi. 
 

*     *     *     *     * 



 

 

Stran 11 od 11 

 

Milan KAROLI je povedal, da Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe 
Občinskemu svetu predlaga, da se v občini pristopi k pripravi Projekta enotnih razlagalnih tabel ob glavnih 
cestah za gospodarska podjetja. Namen in cilji projekta bi bil povečati prepoznavnosti gospodarskih družb 
in dejavnosti na območju občine Tišina in s tem pospeševanja razvoja gospodarstva v občini. Predlog 
aktivnosti in financiranje s strani občine in posameznikov bi pripravili naknadno. 
 
ŽUPAN je povedal, da se bo predlog vključil v proračun za naslednje leto. 
 

*     *     *     *     * 
 
Oto FLISAR je podal prošnjo naslovljeno s strani PGD Petanjci in sicer, da bi se prireditve tekmovanja 
gasilskih veteranov 25. julija 2015 udeležila tudi ekipa občinskih svetnikov.  
 

*     *     *     *     * 
 
Aleksandra BUČEK je podala informacije, kaj se odbor vaških skupnosti pogovarja na sestankih. Sestanejo 
se za večje dogodke oziroma večje prireditve kot so vlečenje vrvi, vaške igre, pomoč pri organizaciji 
prireditve srečanja starejših občanov, ob dnevu žena. Predstavniki vaških odborov imajo velik pomen, 
predstavljajo v bistvu desno roko občine, kajti so edini člen po vaseh na katerega se lahko vaščani in pa 
tudi občinska uprava in občinski svet obrnejo, da se dobijo informacije iz prve roke. Trenutno je največji 
poudarek posvečen delovni čistilni akciji. Poudarila je, da se odbor vaških skupnosti na vsaki seji srečuje z 
istimi problemi že kar nekaj časa in sicer to so ekološki otoki po vaseh. To je postal temeljni problem v 
vsaki vasi. Potrebno bo najti neko ugodno rešitev. Ideja je bila, da bi se naj ti ekološki otoki ogradili, da se 
ne bi stvari razmetavale naokrog. Trenutno se tudi obravnava vzdrževanje poljskih cest, katere so nujno 
potrebne. Vsako leto so za to namenjena določena sredstva in predstavniki vaških odborov izpostavijo 
najbolj problematične ceste v svoji vasi in potem se te ceste naredijo oziroma navozijo. Kar nekaj vasi ima 
zadnja leta probleme s zelo slabo ulično razsvetljavo. Vsako leto so glede košnje določeni problemi in 
sicer, da se vsa mesta ne pokosijo. Potrebno se je točno dogovoriti katera mesta se kosijo, da bodo 
vaščani vedeli kaj se vse kosi. Izpostavila je podan predlog s seje odbora in sicer, da bi se ulice v občini 
označile s tablami in sicer ne poimensko ampak, da bi na tabli bile označene številke. 
 
ŽUPAN je na osnovi pobude člana občinskega sveta Danijela Kolmana predlagal občinskemu svetu v 
sprejem naslednji predlog sklepa in sicer: Občinski svet občine Tišina sprejema sklep, da se pod točko 
tekoča problematika da beseda predsedniku odbora vaških skupnosti, da predstavi zadeve s področja 
odbora vaških skupnosti. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(14 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 65: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE POD TOČKO TEKOČA PROBLEMATIKA DA 
BESEDA PREDSEDNIKU ODBORA VAŠKIH SKUPNOSTI, DA PREDSTAVI ZADEVE S PODROČJA ODBORA 
VAŠKIH SKUPNOSTI. 

 
 
6. redna seja občinskega sveta občine Tišina se je zaključila ob 22.20 uri. 
 
 
 
Zapisala         Občinski svet občine Tišina 

Stanka HAUKO                               Franc HORVAT 


